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ČESKO: Otevřený dopis kardinálovi Dukovi a arcibiskupovi Graubnerovi o Jidáších v ČR

Ctihodní otcové,

na náš první dopis (1) jste neodpověděli, ani Vaši podřízení, pouze mnoho věřících nám odpovědělo
takovým způsobem, jakoby to byli učedníci Jidášovi a nikoli Ježíšovi.

Nejdříve se na Vás obracíme s prosbou, abyste z pozice svého úřadu i autority vysvětlili věřícím, jaký
je praktický význam Ježíšova učení o nenásilí. Je to zapsáno v Chartě OSN i ve smlouvě NATO (!), že
spory mezi národy a státy se mají řešit mírovými prostředky a nikoli válkou.

V evangeliu, které je dnes velmi aktuální, Ježíš předpovídá zkázu Jeruzaléma a ještě navíc říká, proč
bude Jeruzalém a Velechrám srovnán se zemí – protože Židé nepřijali jeho učení o nenásilí a budou
bojovat proti obrovské přesile Římanů:

• Když už byl blízko a uzřel město, dal se nad ním do pláče a řekl: „Kdybys poznalo v tento den i ty,
co vede k pokoji! Avšak je to skryto tvým očím.

• Přijdou na tebe dny, kdy tvoji nepřátelé postaví kolem tebe val, obklíčí tě a sevřou ze všech stran.

• Srovnají tě se zemí a s tebou i tvé děti; nenechají v tobě kámen na kameni, poněvadž jsi nepoznalo
čas, kdy se Bůh k tobě sklonil.“ Lukáš 19,41-45

Před tou válkou je varoval i Josef Flavius, který byl Žid, ale proti Římanům nebojoval, i když se
účastnil obrany města. Takže potom u nich sloužil a oni mu později umožnili napsat knihu Židovská
válka.

Podobné učení o nenásilí použil také Mahátma Gándhí, který řekl, že když čte evangelia, cítí se být
křesťanem, ale když vidí, co oni dělají, potom tedy ne.

Pro řešení konfliktu na Ukrajině podal 99-letý Henry Kissinger už několik návrhů, ale generálové
NATO ani jeden z nich nepřijali.
Ten první z května 2022 požadoval, aby Ukrajina uznala anexi Krymu a nestala se členem NATO,
zatímco ten poslední už připouští, že se Ukrajina může sát členem NATO. Proč to pořád navrhuje?

Aby zostudil NATO před celým světem, protože už dávno ví, že NATO mír nechce a bude bojovat až
do posledního Ukrajince a pak nastoupí žoldáci z Polska, Česka, USA, UK, atd.
A nyní už k Jidášovi, pokud se mýlíme, můžete nás opravit.

Jidáš zradil Ježíše, který ho však odsoudil těmito slovy:

„ běda tomu, který Syna člověka zrazuje. Pro toho by bylo lépe, kdyby se byl vůbec nenarodil.“
Marek, 14,21
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Proč ho Ježíš odsoudil tak tvrdými slovy? On se přece neskrýval a Velerada, když ho chtěla zatknout,
mohla poslat nějaké sluhy, a ti by ho snadno vyhledali a řekli vojákům, kde pobývá. Nepotřebovala k
tomu Jidáše.

Mohlo to být kvůli tomu, že Jidáš patřil k zélótům, kteří chtěli bojovat proti Římanům se zbraněmi a
tedy zradil jeho učení o nenásilí. Jidáš si mohl si myslet, že Ježíš před Veleradou své učení snadno
obhájí, tak jako je obhájil při sporu o dani císaři nebo když převrátil stoly směnárníků v chrámu a
nikdo na něj nevztáhl ruku. A pak by zélóti vyhlásili povstání proti Římanům.

Dnes však máme takové Jidáše i v katolické církvi, protože podporují válku na Ukrajině, její neustálé
prodlužování a eskalaci.

Vážení otcové, doufáme, že nyní už nezaujmete pozici „obílených hrobů“, které mlčí, i když kolem
nich zuří válka, a připomenete Jidášům v katolické církvi, že evangelia pro ně platí i v lednu 2023.

Za brzké vyřízení a případnou odpověď předem děkujeme.

Se srdečným pozdravem

Pavel Dudr st., Jaromír Němec, Zlín, ČR.
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